

KONFORMITÄTSERKLÄRUNG / DECLARATION OF CONFORMITY /
DÉCLARATION DE CONFORMITÉ / VERKLARING VAN OVEREENSTEM-
MING / DICHIARAZIONE DI CONFORMITÀ

Komperdell GmbH
Wagnermühle 30 – 5310 Mondsee – AUSTRIA
Phone +43-6232-4201-0 – Fax +43-6232-3545

EU DECLARATION OF CONFORMITY
EU KONFORMITÄTSERKLÄRUNG
EU Regulation 2016/425

The Manufacturer – Der Hersteller
KOMPERDELL Sportartikel GmbH
Wagnermühle 30, 5310 Mondsee, Austria

declares under his sole responsibility that the PPE
erklärt eigenverantwortlich, dass die PSA

ULTRA FLEX JUNIOR FB

has undergone the EU-type examination conformity assessment procedure (Module B)
performed by the Notified Body RICOTEST (N.0498),
which has issued the EU Type Examination Certificate No. 540251401/OE
and is compliant with the standard EN 1621-2:2014 (Level 2).
Additionally, it will be declared that the PPE for the

durch das gemeldete Prüfinstitut RICOTEST (N.0498),
einer gemäß EU-Richtlinie gesetzlichen Konformitätsprüfung unterzogen wurde (Modul B).
Die durch das Prüfinstitut ausgestellte EU-Baumusterprüfbescheinigung Nr. 540251401/OE
bestätigt, dass die PSA mit der betreffenden EN 1621-2:2014 konform ist.
Zusätzlich wird erklärt, dass die PSA für die

HIGH VISIBILITY VEST JUNIOR

complies with the requirements of the following standard: EN 17353:2020 – Protective clothing – High-visibility
clothing for medium-risk situations. The conformity assessment was carried out in accordance with Module A (internal
production control) pursuant to Regulation (EU) 2016/425. No notified body was involved in the conformity assessment
procedure.

The manufacturer declares that the above-mentioned product complies with the requirements of Regulation (EU)
2016/425. Compliance with standard EN 17353:2020 has been demonstrated through internal testing and technical
documentation.

den Anforderungen der folgenden Norm entspricht: EN 17353:2020 – Schutzkleidung – Ausrüstung mit erhöhter
Sichtbarkeit für mittlere Risikosituationen. Die Konformitätsbewertung wurde gemäß Modul A (interne
Fertigungskontrolle) nach der Verordnung (EU) 2016/425 durchgeführt. Es wurde keine notifizierte Stelle in das
Konformitätsbewertungsverfahren einbezogen.

Der Hersteller erklärt, dass das oben genannte Produkt die Anforderungen der Verordnung (EU) 2016/425 erfüllt. Die
Übereinstimmung mit der Norm EN 17353:2020 wurde durch interne Prüfungen und technische Unterlagen
nachgewiesen.

Mondsee, 15.04.2026

Signature:

Name:

Title:

Company:

Mag. Thomas Roiser

CEO

Komperdell GmbH

Company's stamp

KOMPERDELL

SPORTARTIKEL Ges.m.b.H.

AT-5310 MONDSEE, Wagnermühle 30

Tel.: 06232/42 01-0; Fax: 35 45

email: sales@komperdell.com www.komperdell.com